
دیدار تیم های پیکان و پرســـپولیس ســـاعت 16:50 عصر امروز در ورزشگاه سردار 
آزادگان قزوین برگزار خواهد شد. در این مسابقه هر دو تیم در واقع میهمان هستند، 
از این جهت که هیچ یک سابقه بازی در این ورزشگاه را ندارند. پیکانی ها همه 
تلاش خود را کردند تا در ورزشگاه انقلاب کرج میزبان سرخپوشان باشند اما مخالفت 
شورای تامین استان البرز باعث شد که رسول خطیبی و شاگردانش به نوعی محکوم 
به میزبانی از پرسپولیس در  ورزشگاهی ناشناخته شوند. آنها حتی حاضر بودند در 
ورزشگاه آزادی به میدان بروند اما این مجموعه اجازه نداد از این جهت که استقلال 
فردا در این ورزشگاه میزبان هوادار است. در هر صورت دو تیم پیکان و پرسپولیس 
تقریبا ظهر دیروز بود که با اتوبوس راهی قزوین شدند و اعضای تیم پیکان در هتل مرمر 
قزوین اقامت یافتند. در این بین هتلی که پرسپولیسی ها از قبل رزرو کرده بودند شرایط 
بسیار بهتری دارد و این قضیه چندان به مذاق خطیبی و شاگردانش خوش نیامد. 

 
   ادعایعجیبپیکانیها

پیکانی ها از اینکه پرسپولیس هتل بهتری را در قزوین از قبل رزرو کرده و حتی زمین 
تمرینش را هم در این شهر مشخص کرده بود، شاکی بودند و اعتقاد داشتند که 
سازمان لیگ یک روز قبل از اعلام رسمی محل مسابقه به سرخپوشان گفته بود که 
مسابقه در ورزشگاه سردار آزادگان قزوین برگزار می شود. به ادعای پیکانی ها یکی 
از اعضای کادرفنی پرسپولیس عصر روز دوشنبه راهی قزوین شده و ضمن بازدید 
از چمن ورزشگاه سردار آزادگان قزوین )محل بازی(، سری هم به ورزشگاه رجایی 
این شهر زده تا در صورتی که چمن مناسبی داشت سرخپوشان یک جلسه تمرین 
در آنجا داشته باشند. اتفاقی که به هر حال رخ داد و پرسپولیس هم هتلش را از قبل 
رزرو کرد و هم اینکه با هماهنگی قبلی عصر دیروز توانست یک جلسه تمرین در 

ورزشگاه رجایی داشته باشد. 

   بیرانوندوکنعانیجداگانهراهیقزوینشدند
علیرضا بیرانوند و محمد حسین کنعانی که تیم ملی را در تورنمنت اردن همراهی کرده 
بودند، بعد از ظهر دیروز بود که با کاروان ملی پوشان به تهران رسیدند. از این رو هر دو 
بازیکن با وجود خستگی شدید با یک خودروی سواری از قبل هماهنگ شده راهی 
قزوین شدند تا در اردوی روز قبل بازی تیم شان حاضر شوند. در این میان مرتضی 
پورعلی گنجی که با مصدومیت شدید زانو مواجه شده بود با ویلچر به اتفاق یکی 
از اعضای کادر پزشکی تیم ملی برای عکسبرداری راهی بیمارستان شد. ناگفته 
نماند که یحیی گل محمدی از همان سه شنبه شب پیگیر وضعیت مدافع تیمش 
بود و از اینکه یکی دیگر از بهترین بازیکنان تیمش را به خاطر مصدومیت زانو تا 

آخر فصل از دست داد، حسابی ناراحت بود. 

   گولسیانیشاکیازاقدامباشگاه
بعد از اینکه کمیته انضباطی باشگاه پرسپولیس را به خاطر برعهده گرفتن مالیات 
گولسیانی با جریمه سنگین مالی و کسر امتیاز محکوم کرد، این باشگاه مدافع 
گرجستانی خود را در اوایل این هفته فراخواند و بعد مذاکره توافقی بین آنها حاصل 
شد. گویا در این توافق ایراداتی وجود داشت که این برگه ظهر روز گذشته توسط 
یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس به هتل المپیک آورده شد تا گولسیانی آن را 
امضا و به باشگاه برگرداند. اما مدافع گرجستانی بعد از خواندن این برگه حسابی 
از کوره در رفته و نزد افشین پیروانی رفت. مدیر تیم پرسپولیس هم با باشگاه تماس 
گرفته و مسئولان را متوجه عصبانیت شدید گولسیانی کرد. پیروانی بیش از 15 دقیقه 
پیگیر این قضیه بود و درنهایت قضیه ختم به خیر شد و کارت بازی این بازیکن 
صادر شد. گولسیانی برخلاف فصل گذشته که ارتباط خیلی گرمی با خبرنگاران 
داشت در این فصل سعی می کند از اصحاب رسانه فاصله بگیرد؛ هر چند با توجه 
به مصدومیت پورعلی گنجی، این مدافع گرجستانی باز هم به یکی از مهره های 

ثابت پرسپولیس تبدیل خواهد شد. 

   شارژمالیسرخپوشانقبلازمصافباتاجیکستان
یافـــت پاداش هـــای فصل  یکنـــان پرســـپولیس کـــه اخیـــرا به خاطـــر عدم در باز
گذشته شان اعتصاب کرده بودند همچنان سخت پیگیر این موضوع هستند. 
در همین راستا نیز باشگاه پرسپولیس به اعضای تیمش قول داده که تا قبل از 
یافت  بازی با استقلال تاجیکستان 50 درصد پاداش های فصل پیش خود را در
خواهند کرد. گویا در این زمینه قرار اســـت به زودی ســـازمان خصوصی ســـازی 
مجوز برداشت پول از سپرده باشگاه پرسپولیس که از فروش بخشی از سهامش 
بوده را برای مدیریت این باشگاه صادر کند. در بین سرخپوشان تنها علیرضا 
بیرانوند است که بخش عمده ای از آپشن های قراردادش را از باشگاه پرسپولیس 
بعد از جنجالی که در تابســـتان به پا کرد گرفته و فقط یک میلیارد و هفتصد 
یافت  میلیون تومان از آن باقی مانده که قرار است در پرداختی اشاره شده، در
کند. با این حال او یکی از نفراتی است که سخت پیگیر پرداخت پاداش های 

فصل پیش بوده است. 

   پرسپولیسباترکیبیجدیدمقابلپیکان
شـــمار زیاد مصدومان پرســـپولیس و دیر اضافه شدن ملی پوشان این تیم باعث 
خواهد شد که گل محمدی یک ترکیب کاملا متفاوت را به مصاف پیکان بفرستد. 
در خط دروازه که حضور بیرانوند با وجود خستگی در ترکیب اصلی قطعی است. 
امـــا بـــا توجـــه به مصدومیت پورعلی و حضور یک نیمه ای کنعانی در بازی با قطر 
احتمـــال اینکـــه یحیی بخواهد از زوج گولســـیانی و فرجی در ترکیب اصلی بهره 
ببرد، زیاد است. البته در این مورد شرایط کنعانی ظهر امروز بررسی خواهد شد و 
چه بسا او خودش برای حضور در میدان اعلام آمادگی کند. علی نعمتی و دانیال 

اسماعیلی فر هم بازیکنان کناری پرسپولیس در این بازی خواهند بود. در خط 
میانی هم مسعود ریگی تنها هافبک دفاعی سرخپوشان خواهد بود. دیگر نفرات 
خط میانی را هم ســـعید صادقی و ســـروش رفیعی تشـــکیل خواهند داد. در خط 
حمله هم اگر اتفاق خاصی رخ ندهد یحیی در نظر دارد از زوج محمد عمری و 
شهاب زاهدی استفاده کند. نبیل باهویی هم همراه پرسپولیس به قزوین رفت و 
حداقل این شانس را دارد که در غیاب پنج بازیکن مصدوم برای اولین بار شانس 
حضور در لیست 20 نفره تیمش را پیدا کند. در حقیقت شرایط طوری رقم خورد 
که یحیی مجبور شد این بازی نبیل را در لیست تیمش داشته باشد اما اینکه آیا 

او را به میدان می فرستد باید منتظر نشست و 
دید. در این بین یحیی بازیکنان جوان 

تیمش را هم به قزوین برده و می خواهد 
از آنها در بازی با پیکان استفاده کند. 

بدون شک تمامی مدال های کسب شده نمایندگان کاروان ورزشی ایران در بازی های 
آسیایی هانگژو ارزشمند بود، اما کسب نخستین مدال در دوچرخه سواری بانوان توسط 
فرانک پرتو آذر یکی از مدال هایی بود که برای ورزش ایران ارزش زیادی داشت. فرانک 
پرتوآذر در گفت وگو با »فرهیختگان«، مدال بازی های آسیایی را شروع ماجراجویی ها 
خود می داند و اعتقاد به انجام کارهای بزرگ تر دارد. صحبت های دختر تاریخ ساز 

ورزش ایران را بخوانید. 

در دوره گذشـــته متاســـفانه زنجیر دوچرخه شـــما پاره شـــد. چه اتفاقی افتاد که شما 
نه تنها ناامید نشدید، بلکه 5 سال تلاش کردید تا دوباره در بازی ها حاضر شوید و 

درنهایت تاریخ سازی کنید؟
از ســـال 93 که به عضویت تیم ملی درآمدم این یکی از اهداف زندگی ورزشـــی ام 
بود و می خواستم آن را انجام دهم. شاید این مدال کوچک ترین قدم در رسیدن به 
اهداف بزرگم بود. تا قبل از سال 2018 حضور بانوان دوچرخه سواری در بازی های 
آسیایی عملا غیرممکن بود و هیچ وقت تا آن زمان اعزام نشده بودند. خوشبختانه 
با عملکرد و مدال هایی که در سال 2017 و 2018 گرفتم، فدراسیون را مجاب کردم 
تا بانوان را اعزام کنند. در بازی های آسیایی دوره گذشته خیلی تلاش کرده بودم و 
می دانستم که توانایی رسیدن به مدال را دارم، اما متاسفانه یک اتفاق و بدشانسی 
باعث شد تا شانس مدال قطعی خود را از دست دهم. برای من خیلی سخت بود؛ 
چراکه چهار سال زندگی خود را گذاشته بودم و لحظه شماری می کردم، اما چند روز 
بعد تصمیم گرفتم تا همه برنامه ریزی خود را برای بازی های آسیایی 2022 هانگژو 
بگذارم و به مدالی که حق بود، برسم. مسلما در 5 سال گذشته تمام تلاشم را کردم 

تا به این مدال برسم و خوشحالم که این تاریخ سازی را انجام دادم. 

روند دوچرخه ســـواری در ســـالیان اخیر باعث شـــده بود تا روی مدال آوری این رشته 
چندان حساب نشود. اما شما تمام معادلات را برهم زدید. از نظر ذهنی چه کارهایی 

کردید که توانستید این فشارها را تحمل و درنهایت روی سکو بایستید؟
از دوچرخه سواری فقط دو نفر اعزام و در بخش بانوان تنها نماینده بودم، این فشار 
روی من هم تاثیر گذاشت. با توجه به نتیجه و عملکردی که در این سال ها داشتم، 
به نوعی قرار بود بار دوچرخه سواری را به دوش بکشم و این فشار و مسئولیت سنگینی 
بود. اما در این پنج سال دنبال گرفتن این مدال بودم و گفته بودم همه برنامه ریزی ام 
برای این مسابقات است و فکر می کنم ثابت کردم سر حرفم هستم. تا دو سال پیش 
به صورت شخصی در مسابقات اروپایی و خارج از ایران شرکت می کردم. به خاطر 
اینکه مسابقات ایران امتیاز جهانی ندارد و سطح آن نیز کمکی به بالابردن توانم 
نمی کرد. این چند سال به تنهایی و با هزینه شخصی سفر کردم و خیلی سختی 
کشیدم تا بتوانم سطح و عملکردم را بالا نگه دارم. با یک مربی خارجی به صورت 
شخصی کار می کردم و هزینه او را پرداخت می کردم، اما نمی توانستم هزینه سفر 
او را بدهم تا همراهم باشـــد. آنقدر تلاش کردم تا درنهایت در دو ســـال گذشـــته با 
یک تیم سوئیسی قرارداد بستم و حمایت آنها را داشتم. موضوعی که واقعا در بالا 
نگه داشـــتن ســـطحم تاثیر داشت. با توجه به پیشرفت، برنامه ریزی و آنالیزی که 
با مربی ام داشـــتم، مطمئن بودم که می توانم مدال بگیرم، اما داســـتان بازی هایی 
آســـیایی فرق می کند و به نوعی جنگ و رقابت بین کشورهاســـت تا حتی شـــده 

یک مدال بیشتر کسب کنند. واقعا تلاش کردم به مدالی که حقم است، برسم. 
 

درخشـــش دختران ورزشـــکار کاروان چقدر در  انگیزه های شـــما برای موفقیت تاثیر 
داشت؟

مدال من در روزهای نخســـت کار کاروان بود. وقتی می دیدم بچه های قایقرانی 
که از دوستانم هستند مدال کسب کردن، مطمئنا از دیدن موفقیت آنها خیلی 

خوشحال شدم و این انرژی مثبت خیلی تاثیر گذار بود. 

گفته می شد شما در شرایطی در هانگژو حاضر شدید که برای آماده سازی حتی تا 
ماه ها و حتی روزهای آخر دوچرخه نداشتید؟ 

تیم باشگاهی  سوئیسی ام در سطح باشگاهی کاملا من را حمایت می کرد و یکی از 
بهترین دوچرخه های دنیا را به صورت امانی در اختیارم قرار داده بود تا در مسابقات 
شرکت کنم. این خوش شانسی را داشتم تا در روند آماده سازی شرایط خوبی داشته 
باشـــم، اما مســـلما برای شرکت در رویدادهای ملی یک باشگاه ورود نمی کند. با 
آنها صحبت کردم تا بخشی از تجهیزات مورد نیاز خود را به هانگژو ببرم تا اتفاق 
بازی های آسیایی گذشته را شاهد نباشیم. برای دوچرخه ولی با توجه به پروفایل 
مسیری که منتشر شده بود، یک دوچرخه با تنظیمات متفاوت نیاز داشت و باشگاه 
یک دوچرخه بیشتر به من نمی داد و این کمک کننده نبود. با توجه به هزینه بالای 
این دوچرخه خیلی چالش برای تهیه آن داشـــتم، اما خوشـــبختانه کمی پیش از 
مسابقات، فدراسیون با پرداخت هزینه تنه دوچرخه موافقت کرد تا بخشی از لوازم را 
به صورت امانی از تیم باشگاهی و بخشی را نیز خودم با هزینه شخصی تهیه کنم. 
خوشبختانه نتیجه هم گرفتم و فدراسیون موافقت کرد که هم تنه چرخ را به من 
اهدا کند و هم هزینه تجهیزات را بدهد تا یک دوچرخه برای خودم داشته باشم. 

در سال های گذشته هزینه زیادی برای حضور در مسابقات و اردوها انجام دادید. 
این هزینه ها را چطور تامین می کردید؟ هیچ وقت فدراسیون و مسئولان ورزش تلاشی 

نکردند در این زمینه کمکی به شما کنند؟
90 درصـــد هزینه هـــا را به صـــورت شـــخصی پرداخت می کردم. تمـــام پس انداز و 
اندوخته ای که سالیان سال داشتم و از خانواده به من رسیده بود را هزینه کردم. 
شرایط خیلی سخت بود و حتی به خاطر بودجه محدود حضورم در اردو و مسابقات 
خیلی خاص بود. نمی توانستم نزدیک به مسیر مسابقه محل اسکانم را انتخاب 
یا بدون دغدغه وسیله نقلیه به مسابقه بروم. کارم طی این سال ها خیلی سخت 

بود. فدراسیون حقیقتا طی چند سال گذشته درگیر تغییرات بود و هر چند ماه 
مدیریت و سیســـتم عوض شـــد و فرصتی به یک مسئول نمی رسید تا 

ارزیابی درســـتی داشته باشد. متاسفانه سیستمی وجود داشت 
که شـــرایط را برای من فقط کاملا دشـــوارتر کرد و عملا مسئولیت 

همه کارها با خودم بود. 

با تاریخ ســـازی در هانگژو قطعا کار شـــما ســـخت تر خواهد شـــد. نه تنها توقعات 
جامعه ورزش بالاتر خواهد رفت بلکه بسیاری از علاقه مندان این رشته به چشم 

یک الهام بخش به شما نگاه خواهند کرد. 
اینکه با موفقیتم می توانم الهام بخش باشـــم و  انگیزه بدهم خیلی باعث افتخار 
است. یکی از  انگیزه های من برای تلاش کردن و رسیدن به موفقیت این بوده که 
بتوانم  انگیزه بدهم و الهام بخش علاقه مندان این رشته باشم. فکر می کنم بالا رفتن 

توقعات  انگیزه های بیشتری به من می دهد. این فشار اگر با حمایت درست باشد 
به من  انگیزه می دهد که مسئولیت روی دوش خود را به نحو احسن انجام بدهم. 
فکر می کنم توقعات باید در حد حمایت هایی که می شود وجود داشته باشد؛ هر 
چند ثابت کردم حتی اگر حمایت نشوم به عنوان نماینده دوچرخه سواری بانوان 
هیچ چیز کم نمی گذارم. امیدوارم این موضوع باعث توجه مسئولان شود تا شرایط 

بهتری تا رسیدن به المپیک پاریس داشته باشیم. 

مدال بازی های آسیایی مهم ترین هدف شما بود یا چشم اندازهای بزرگ تری دارید؟
ســـقف آرزوهای من در دوچرخه ســـواری مدال بازی های آسیای نبوده و این تازه 
شـــروع راهـــی اســـت که ســـال ها برنامه ریزی کـــردم. هدف من این بـــود راهی برای 
دوچرخه سواری بانوان باز کنم و هرکسی که به دوچرخه سواری علاقه مند است. 
از 2017 با اولین مدال هایی که در قهرمانی آسیا گرفتم هم نشان دادم که موفقیت 
من به همه بانوان در دوچرخه سواری نیز کمک می کند تا بتوانند به خودباوری و 

کسب مدال در رشته های دیگر نیز برسند. 

قطعا حضور در المپیک رویای هر ورزشکاری خواهد بود. چقدر امیدوار به کسب 
سهمیه هستید؟

هدف بعدی ام کسب سهمیه المپیک پاریس است که حدود 10 روز دیگر برگزار 
می شـــود. این انتخابی المپیک خیلی مهم اســـت اما سهمیه ها تا اردیبهشت و 
خردادماه سال آینده به صورت قطعی مشخص می شود. بدون شک کسب سهمیه 
المپیک اولویت اول فصل من بوده و مسلما به دنبال تاریخ سازی دوباره هستم. با 

توجه به نزدیک بودن بازی ها و این رویداد کار سختی پیش رو دارم، اما مطمئنم 
فرانک پرتوآذر نماینده دوچرخه سواری در المپیک پاریس خواهد بود. 

سال هاست که تلاش می کنم به المپیک برسم، در توکیو در یک 
قدمی این اتفاق بودم. امیدوارم این بار حمایت مسئولان 

را نیز داشته باشم؛ چراکه صرفا تلاش به صورت 
انفرادی جواب نمی دهد. 

ادعای پیکانی ها: پرسپولیس یک روز  زودتر از ما از محل مسابقه خبر داشت!

کی از مسئولان باشگاه پرسپولیس گولسیانی شا
 سرخپوشان با ترکیبی متفاوت در قزوین

فرانک پرتوآذر در گفت وگو با »فرهیختگان«: هدف بعدی ام سهمیه المپیک پاریس است

5 سال دنبال مدال  بازی های آسیایی بودم
 یکی از  انگیزه هایم این بود که الهام بخش دیگران باشم         هدفم باز کردن راه برای دختران دوچرخه سواری بود

ش
ورز

ش
ورز
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حمیدرضااسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدیمنصرف
خبرنگار

پرسپولیسبهدنبالغرامت
۱۰میلیاردیازمصدومیتپورعلیگنجی
یکنی در فیفادی مصدوم شود و حداقل 28 روز از میادین  گر باز ا
دور باشد، فیفا غرامتی را به باشگاه مورد نظر با توجه به دستمزد 
یکـــن پرداخـــت می کنـــد، بـــه این شـــکل کـــه البتـــه 28 روز اول  باز
، فیفا مبلغی  کثر 365 روز محاســـبه نمی شـــود و از روز 28 تا حدا
یکن به باشگاه می دهد.   را براســـاس میزان دســـتمزد و قرارداد باز
البتـــه کـــه این قرارداد شـــامل آپشـــن نخواهد شـــد بلکـــه فیفا فقط 
یکن مصدوم شـــده و تعداد روزهای  مطابـــق مبلـــغ پایه قرارداد باز
ی او از میادین، میزان غرامت را تعیین می کند. به طور نمونه  دور
یکنی شش ماه از فوتبال دور باشد و دستمزد سالیانه اش  گر باز ا
یک میلیون دلار باشد، فیفا 28 روز از آن شش ماه را کسر می کند 
ی،  و در ازای باقی روزها، بر مبنای همان قرارداد یک میلیون دلار

به باشـــگاه غرامت می پردازد.
گر قرارداد پورعلی گنجی و پرسپولیس را 15 میلیارد  به طور مثال ا
یکـــن 8 مـــاه نتواند  تومـــان محاســـبه کنیـــم، درصورتی کـــه ایـــن باز
ی کنـــد و بیش از یک نیم فصـــل از رقابت ها  بـــرای پرســـپولیس باز
را از دســـت بدهد، فیفا پس از کســـر 28 روز اول از دوران غیبت 
ی او از میادین را مطابق قرارداد  پورعلی گنجی، مابقی روزهای دور
15 میلیـــارد تومانـــی او با پرســـپولیس محاســـبه می کنـــد که با یک 
حساب سرانگشتی مبلغ آن حدود 10 میلیارد تومان خواهد شد. 
البته باشـــگاه پرسپولیس قصد دارد برای حساب دقیق تر این 

ی از فیفا اســـتعلام بگیرد. غرامـــت قبل از هر کار

 پرسپولیس برای مصدومانش
جایگزین دارد

یحییخیلیبدشانس
وکمیهمخوششانس

بـــاط  مصدومیـــت پورعلی گنجـــی از ناحیـــه ر
صلیبـــی بدتریـــن خبری بود که می توانســـت 
ی تیمش  بـــه یحیـــی گل محمدی قبـــل از باز
یکن  با پیکان برسد. از این جهت که این باز
غیر از اینکه یک مدافع کامل و تاثیر گذار در 
یکن با تجربه و  تیمش اســـت به عنوان یک باز
لیـــدر خیلی خـــوب تیمش را در داخل میدان 
و رختکـــن رهبـــری می کند. در واقع فقط مربیان 
کـــه می داننـــد چنیـــن نفراتـــی چقـــدر در  هســـتند 
تیم شـــان کارایـــی دارند. به هر حـــال مصدومیت هم جزئی 
یکنی را در ســـطح  از فوتبـــال اســـت و گریبانگیـــر هـــر باز
دنیا می شـــود. اما شانســـی که یحیی آورده این اســـت 
کـــه هـــم بـــرای یاســـین ســـلمانی جانشـــین دارد و هـــم 
یکن در پست هایی به  پورعلی گنجی. در واقع هر دو باز
یکنان خوبی را به عنوان  میدان می رفتند که سرخپوشـــان باز
ی نیمکـــت داشـــته و دارنـــد. در پســـت دفـــاع میانی  جانشـــین رو
ی نیمکت نبود. فرشـــاد فرجی  گئورگی گولســـیانی واقعا جایش رو
هـــم در تابســـتان کلـــی خواهان داشـــت اما یحیـــی او را حفظ کرد 
چون فکر این روزها را می کرد. ضمن اینکه علی نعمتی و وحدت 
ی در پست دفاع میانی را دارند. در خط  حنانوف هم قابلیت باز
یکن در لیســـتش دارد. از  ینگر نیز پرســـپولیس کلی باز هافبک و و
امید عالیشاه گرفته تا مهدی ترابی، وحید امیری، محمد عمری، 
یکن جوان  سعید صادقی، سروش رفیعی، میلاد سورگی و چند باز
دیگـــر که منتظر خودنمایی هســـتند. البته کـــه نباید فراموش کرد 
پرســـپولیس مجبور اســـت تا نیم فصل پنج روز یک بار به میدان 
گـــر آمار مصدومان کلی این تیم به همین شـــکل هر هفته  بـــرود و ا

بالا رود، یحیی دچار مشـــکل خواهد شد. 

مصدومیت عالیشاه جدی نیست

بیرانوندوکنعانیبهتمریننرسیدند
ینگ احساس  امید عالیشاه در تمرین سرخپوشان از ناحیه همستر
درد کرد و کادر پزشـــکی این تیم تشـــخیص داده که مصدومیت او 
ی مقابل پیکان تشدید  خفیف است اما ممکن است درصورت باز
ی پرسپولیس با پیکان خارج  شود. از این رو عالیشاه از لیست باز
گر اتفاق خاصـــی رخ ندهد او می تواند مقابل اســـتقلال  شـــد امـــا ا
تاجیکستان به میدان رود. در این میان بیرانوند و کنعانی که بعد از 
بازگشت کاروان تیم ملی به قزوین سفر کردند نتوانستند خودشان 
را به تمرین عصر روز گذشـــته پرســـپولیس در قزوین برسانند و قرار 

ی داشته باشند.  یکاور شـــد در هتل ر

آخرینوضعیت۲مصدومپیکان
برایبازیباپرسپولیس

ین  پیکان در شـــرایطی عصر امروز در ورزشگاه سردار آزادگان قزو
میزبان پرســـپولیس اســـت کـــه غیبت امیرحســـین غلامی، مدافع 
ی ایـــن تیـــم به خاطـــر مصدومیـــت از ناحیـــه کتف  کنـــار
قطعی شـــده اســـت. اما ثابت ایمانی هافبک جوان این 
ینات گروهی  تیم بعد از مصدومیت چند هفته ای به تمر
تیمش برگشـــته ولی از نظر بدنی در شرایط ایده آ لی به سر 
ی پیکانی هـــا اینکـــه حامد  نمی بـــرد. خبـــر دیگـــر از اردو
کدل مهاجم ســـابق پرســـپولیس شـــاید امروز در پســـت  پا
دفـــاع چـــپ برای تیمـــش به میدان برود از این جهت که او 
در این پســـت توانسته اعتماد رسول خطیبی را جلب کند. 
کدل  انگیزه بالایـــی برای حضور در نوک خط  البتـــه خـــود پا

حملـــه پیکانی ها را مقابل تیم ســـابقش دارد.

نماینده کادر فنی
بعد از دیدار با هوادار در جزیره

پیراهناستقلال؛هدیهخطیر
بهمدیرعاملمنطقهآزادکیش

، مدیرعامل تیم فوتبال استقلال که برای بازدید  علی خطیر
از امکانـــات و تجهیـــزات مجموعه ورزشـــی المپیک و ورزشـــگاه 
ایـــن مجموعـــه راهی کیش شـــده بود، روز گذشـــته پس از بازدید، 
رضایـــت خـــود را از امکانات و تجهیزات این مجموعه اعلام کرد.
کره به همین منظور با ســـرهنگی  همچنیـــن خطیـــر در جلســـه مذا
ی هدیه داد. مدیرعامل منطقه آزاد کیش، پیراهن استقلال را به و
قرار اســـت نماینده کادرفنی اســـتقلال نیز بعد از دیدار با هوادار 
راهی کیش شـــوند تا امکانات مجموعه ورزشـــی المپیک کیش از 

لحاظ مســـائل فنی مورد بازدید قرار بگیرد.

اخبار کوتاه


